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Návrh na uznesenie: 
 
 
 
Mestské zastupiteľstvo v Seredi na svojom zasadnutí dňa 25.06.2020 prerokovalo a 
 
 

berie na vedomie 
 
 
Informatívnu správu o rokovaniach a krokoch mesta Sereď v súvislosti s riešením problému 
so skládkou polymetalického prachu (luženca)  v Seredi a prebiehajúcej petícii od OZ Naša 
Planéta pod názvom „Chcem žiť v čistej krajine“. 
 
 
 
 



Dôvodová správa. 
 
Na základe podnetu poslankyne JUDr. Edity Červeňovej sme zaradili do 
programu rokovania MsZ dňa 25.06.2020 aj informatívny materiál ohľadom 
skládky polymetalického prachu (luženca), ktoré mesto Sereď a priľahlé obce 
trápi už viac ako 50 rokov. 
 
Nakoľko je skládka v rukách súkromných vlastníkov, nemá mesto Sereď, ale ani 
štátne orgány na odstránenie tejto environmentálnej záťaže prakticky žiadny 
vplyv.  
 
Všetky aktivity a záznamy primátora mesta Ing. Martina Tomčányiho ako 
aj oddelení životného prostredia či stavebného úradu mesta Sereď na 
odstránenie tejto skládky nájdete v článku uverejnenom v Seredských novinkách 
dňa 21.05.2020 v sekcii „Životné prostredie a príroda“. 
 
Link na článok: 
 http://www.seredskenovinky.sk/clanok/2020-05-21-mesto-sered-ma-uz-niekolko-rokov-
zaujem-vyriesit-problem-skladky-luzenca 
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